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sempre en un 90%, i pactant 
amb una majoria potser és del 
95%. Però la gent de CiU valora 
més q^e solucionem coses que 
no pas que ens refugiem en una 
posició de crítica. La nostra 
prioritat és obtenir resultats. 

Què fa des de la seva 
regidoria per combatre els 
grafits? 
Fins ara es combatia amb una 
actuació puntual en 
instal·lacions municipals, però 
és insuficient. Hem aconseguit 
tenir una ciutat neta però ara el 
problema són les parets. La 
policia ha començat a actuar 
contra el grafitisme, però hi ha 
barreres que no són 
econòmiques: podem entrar a 
netejar la paret d'una casa? 

Però potser sí vetllar perquè 
no se li embrutí la paret... 
Cal arreglar la situació a nivell 
legal per fer una actuació eficaç 
des de la regidòria amb l'ajut de 
la policia. I als qui entenen el 
grafitisme com una forma 
artística, se'ls ha de donar espais 
utüitzats per a pintar, però 
aquest grafitisme no és el 
problema, sinó els petits, i amb 
aquests hi ha d'haver un 
element de garrotada econòmica. 

En campanya electoral va ser 
criticat per proposar càmeres 
de vídeo vigilància en llocs 
públics. Ha desat la idea al 
calaix? 
Està al calaix, però no gaire 
tancat ni oblidat, i al final això 
anirà bé. Ha ajudat que 
l'Ajuntament de Parets hagi 
iniciat el camí i que puguem 
prescindir de la demagògia. 
Quina intimitat es viola posant 
una càmera al Parc dels Colors 
que només s'engegui a partir de 
les 10 de la nit? La intimitat de 
ningú a menys que vagi a fer 
una malifeta. Les acusacions que 

ens van fer eren absurdes, però 
és un tema que s'ha de treballgr 
a poc a poc. 

Què és partidari de fer al Pla 
de les Pruneres? 
Una plaça, que esperem que no 
sigui dura, sinó verda. Però els 
parcs, si son molt grans, de nit 
es converteixen en zones lliures i 
potser és interessant fer-hi, a 
més, un tipus d'instal·lació que 
generi llum i que permeti l'ús del 
parc a totes hores. A les 
Pruneres tindríem un parc que 
quan es fa fosc no s'hi podria 
entrar a menys que tinguem 
dues patrulles... 

Està proposant ballar el parc? 
No, però sí que hi hagi un tipus 
d'instal·lació municipal amb 
llum, una presència important, 
que fa que el parc es pugui 
aprofitar moltes hores, incloent 
les nocturnes. 

Els seus socis (PSC) aposten 
per un teatre-auditori... 
Nosaltres no en som partidaris, 
no és cap secret. Entenem que el 
teatre-auditori s'ha de fer al 
Tabaran. El model de teatre-
auditori de Granollers és gris, 
sense nom, sense vida. 
En canvi, la Faràndula de 
Sabadell té vida. Estem a temps 
que el Tabaran sigui això perquè 
la gent de Mollet té memòria del 
que va significar durant una 
època. * 

Han demanat la creació d'un 
òrgan de seguiment de les 
obres de l'AVE a Mollet. S'ha 
de patir molt? 
No voldria alarmar però ens 
desdoblaran la via del Nord, 
potser la soterraran, doblaran la 
via del Papiol, i les obres de 
l'AVE passaran per Mollet., per 
tant el xàfec gros està per venir. 
Qualsevol polític amb 
responsabilitat, vist el que ha 
passat, ha de pensar com es posa 
fil a l'agulla quan comencin les 
obres de l'AVE a la ciutat. Serà 
un centre de control amb la 
presència de MoUet, municipis 
del costat i entitats socials, que 
vigilarà de les obres de prop. 

Ka participat en la proposta 
d'Artur Mas de refundació del 
catalanisme. El camí per 
ascendir dins el partit? 
Hem fet una primera etapa, i ara 
continuarem treballant, i és 
molt important pel partit que hi 
hagi algú amb una visió molt 
locaL 

I-

Aquestes idees no queden 
molt lluny del debat ciutadà? 
Acabem parlant d'escoles, 
d'immigració... perquè al final el 
catalanisme ha estat sempre una 
arma de construcció massiva. Qui 
ha modernitzat, el país ha estat 
sempre el catalanisme i sempre a 
partir d'estar molt arrelat. • 
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